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Schriftelijke vragen 

Gebruik sportaccommodaties  

Aan het college van burgemeester en wethouders, 

De PvdA Tilburg heeft gesprekken gevoerd met verschillende gebruikers van de sporthal op de bovenste 

verdieping van sportcomplex De Drieburcht. De PvdA Tilburg merkt op dat gebruikers tegen overeenkomstige 

problemen aanlopen: 

• Zodra het buiten boven de 23 graden wordt, is het in de zaal al snel te warm om verantwoord te sporten. 

In mei, juni en september is het regelmatig onhoudbaar. De reactie van de gemeente na melding hiervan is 

dat de zaal niet ontworpen is voor gebruik in de zomer. Dit zou bij het ontwerpen niet opgenomen zijn in 

het pakket van eisen. 

• Als er een probleem is, duurt het lang voordat dit wordt opgepakt. Voorbeelden hiervan zijn de douches 

waar legionella was geconstateerd en de touwen waar de kinderopvang regelmatig gebruik van maakt. Als 

er een probleem wordt gemeld, wordt er ook onvoldoende en laat gecommuniceerd over wat er met de 

melding wordt gedaan. Dit probleem krijgen wij te horen vanuit meer gemeentelijke sportlocaties.  

• De samenwerking tussen de gebruikers en de gemeente kan beter. De lijntjes kunnen korter, de 

communicatie kan soepeler en het wij-zij-denken en -handelen mag eruit.  

• Er is onvoldoende bezetting door conciërges, waardoor onder meer het schoonmaakniveau te wensen 

overlaat. Met name in het weekend speelt dit. 

 

Het college wordt verzocht om de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Is de klacht over de temperatuur in de sporthal van De Drieburcht bekend bij het college? Wat heeft het 

college hierin tot nu toe ondernomen? Staan er werkzaamheden op de agenda om dit probleem te 

verhelpen? 

2. Klopt de stelling dat in het programma van eisen van De Drieburcht niks was opgenomen over gebruik in 

de zomer, waardoor er geen rekening is gehouden met hoge temperaturen? Speelt het probleem van ‘te 

heet’ in zomermaanden in meer sportaccommodaties in Tilburg?  

3. Ook over de sportaccommodaties De Schelf en De Roomley in Udenhout horen we problemen over 

binnenklimaat en over de eerste ook over onderhoud. Is dit bij het college bekend? Staan er 

werkzaamheden op de agenda bij deze accommodaties? 

4. Is het college het met de PvdA Tilburg eens dat ook in een warme zomer (of koude winter) een gezond 

binnensportklimaat in sportaccommodaties mogelijk moet zijn? Hoe houdt het college hier rekening mee 

in bestaande en nieuwe accommodaties? 

5. Herkent het college dat onderhoud soms lang op zich laat wachten en de communicatie over herstel en 

oplossingen naar gebruikers niet soepel verloopt? Hoe zouden de communicatielijnen en samenwerking 

tussen gemeente en gebruikers verbeterd kunnen worden? 

6. Is de bezetting door conciërges in De Drieburcht op orde? Zo nee, hoe komt dit en wat wordt er 

ondernomen om het probleem op te lossen? Zo ja, hoe ziet deze bezetting er in uren per dag uit, 

doordeweeks en in het weekend? Zijn er signalen van andere sportaccommodaties dat er behoefte is aan 

meer uren aanwezigheid van conciërges?  
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